
 

 

 

 

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Αθήνα, 13/10/2022 
 

Της:  Σοφίας – Χάιδως Ασημακοπούλου, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

ΘΕΜΑ: «Σε κοντέινερ τα νήπια για τα πέντε τελευταία χρόνια στην Κέρκυρα» 

 

 

Κυρία Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα, υπάρχει πολύ σοβαρό ζήτημα σχετικά με την  στέγαση  

των σχολικών δομών για τα νήπια και για τα προνήπια στην Κέρκυρα, που φιλοξενούνται 

σε κοντέινερ όπως αναφέρεται και σε ανακοίνωση που δημοσιεύει ο Σύλλογος 

Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης για την περιοχή. Ο Πρόεδρος του παραπάνω 

Συλλόγου αναφέρει ότι, πάνω από το 1/3 των νηπίων και προνηπίων της πόλης και των 

περιαστικών περιοχών στεγάζονται, όσον αφορά στις σχολικές δομές τους, σε κοντέινερ. 

Μάλιστα, αυτό παρατείνεται εδώ και πέντε ολόκληρα χρόνια, μετά την θεσμοθέτηση της 

δίχρονης υποχρεωτικής προσχολικής αγωγής. Αναφέρουν, δε, χαρακτηριστικά ότι: «Δεν 

εξασφάλισε ούτε μία αίθουσα στις περιοχές που εστιάζεται το πρόβλημα και δεν εκπόνησε 

κανένα πρόγραμμα ανέγερσης των πάνω από 12 αιθουσών που στοιχειωδώς απαιτούνται 

επιπλέον για τη λειτουργία του δίχρονου νηπιαγωγείου» και σημειώνουν ότι, αντίθετα, ο 

Δήμος: «επιμένει σε ένα σχέδιο που στεγάζει περισσότερα από 200 νήπια και προνήπια 

της πόλης και των περιαστικών περιοχών χωρίς μόνιμη λύση στέγασης, δηλαδή πάνω από 

το 30% των μαθητών των δημοσίων νηπιαγωγείων σε 12 κοντέινερ. Συγκεκριμένα 

λειτουργούν σε κοντέινερ τα Νηπιαγωγεία: 12ο, 4ο, 7ο, 14ο, Ποταμού (2 αίθουσες) και 

ακόμα 4 αίθουσες στον χώρο των Γενικών Λυκείων (Νηπιαγωγείο Μαντουκίου και 

Παράρτημα 12ου) και 2 αίθουσες στα Κανάλια». 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

363

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/10/2022



 

 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 
Σκοπεύετε να επιλύσετε, άμεσα, το ζήτημα της στέγασης των ως άνω νηπιαγωγείων της 

Κέρκυρας, λαμβάνοντας την απαραίτητη πρόνοια για την φιλοξενία τους σε μόνιμες 

κτηριακές εγκαταστάσεις;  

 
 
 
Η Ερωτώσα Βουλευτής  
 
 
 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

  




